
David Gandy by Dolce&Gabbana

David Gandy by Dolce&Gabbana_下载链接1_

著者:Peter Howarth

出版者:Rizzoli

出版时间:2011-9-27

装帧:Hardcover

isbn:9780847837526

David Gandy is both an icon and muse for Dolce&Gabbana—the Italian designers’
masculine ideal. Originally from suburban London and a self-professed car fanatic, he
got into modeling by chance through a contest. Since then, he has taken the fashion
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world by storm, working with top photographers and stylists.

This photographic homage traces Gandy’s career from early photo shoots to the
acclaimed advertising campaign for the Dolce&Gabbana fragrance Light Blue, which
captured the world’s imagination and transformed him into a global icon of virility,
sex appeal, and charm. The Light Blue campaign alone garnered over eleven million
online hits, and his image has been featured in a fifty-foot poster towering over Times
Square in New York.

This book includes photographs by Mario Testino, Steven Klein, Giampaolo Sgura, and
Mariano Vivanco, among others.
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标签

DavidGandy

摄影

美翻了好吗！！！！！！！！！！

EN

模特

时尚

评论

大神物！！！目前amazon.cn特价中，抢到一本这辈子够了好吗！！！！
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-----------------------------
哇噻，一开始感觉就好“情色”的样子……西装好看…黑白照都有点意思。软色情部分
（应该算摄影的“问题”）没有达到大卫雕像的那种水准…

-----------------------------
为达成本月目标在最后一天晚上看了这本著名男模David
Gandy的写真集，心里本想“啊，又给自己挑了一本混阅读量的书”，谁知在阅读过程
中不知不觉被触动到了。
写真分为三个部分，其中metropolitan&confidential很私人化，图片心旁小段的文字让
我更能走进David的内心世界，自己心中充满了柔软的感觉。如果说『时尚的本质就是
谎言与幻觉』，那这本写真则使我仿佛看到了幻觉中真实存在的东西。虽然只是“仿佛
”，但已经足够。

-----------------------------
checked off my bucket list 

-----------------------------
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